

شركة الاتصالات الكويتية ش.م.ك.ع. مبنى اولمبيا. صنحوق البريد P.O.Box 181 السالمية – 22002 – الكويت – Kuwait

+965 5567 0000

965 55 676 714

⊕ www.stc.com.kw info@stc.com.kw

Date:12 August 2025

Ref: COMP/804

التاريخ : 12 اغسطس 2025

المرجع: COMP/804

عترمین Dears/ Boursa Kuwait Company

State of Kuwait

Dear Sirs,

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

دولة الكويت

تحية طيبة وبعد

Subject: Supplementary Disclosure

As per chapter No. 4 of the "Disclosure & Transparency" Module of the Capital Markets Authority's Executive Bylaws and its law No. 7/2010 and its amendments regarding the Disclosure of Material Information.

Attached supplementary Disclosure form

Sincerely yours,

الموضوع / افصاح مكمل

وفقاً لأحكام الفصل الرابع من كتاب "الافصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 2010/7 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بشأن الافصاح عن المعلومات الجوهرية.

نرفق لكم نموذج الافصاح المكمل.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام,

SiC شرکة الائصالات الکویتیة

> أحمد ابراهيم المراد مدير عام الشؤون القانونية والالتزام Ahmed Ibrahim AL-Murad Legal Affairs and Compliance General Manager

نموذج الافصاح المكمل Supplementary Disclosure Form

Date:	12/8/2025		التاريخ :
Name of The Listed Company:			اسم الشركة المدرجة
Kuwait Telecommunications Company stc		شركة الاتصالات الكويتية stc	
Disclosure Title		عنوان الافصاح	
Terminate Market Maker Agreement		انهاء اتفاقية صانع سوق	
Date of Previous Disclosure		تاريخ الافصاح السابق	
3 August 2023		3 أغسطس 2023	
Development that occurred to the disclosure		التطور الحاصل على الافصاح	
Following our previous disclosure dated 3 August 2023, regarding signing market maker agreement with Tharwa Investment Company, we would like to inform you that we have received a letter from Tharwa Investment Company, stating their unwillingness to renew the market maker agreement with Kuwait Telecommunications Company stc.		الحاقاً بإفصاحنا المؤرخ في 3 أغسطس 2023، بشأن إبرام اتفاقية صانع سوق مع شركة ثروة للاستثمار، نحيطكم علماً بأنه قد ورد الينا كتاب من شركة ثروة للاستثمار يُفيد بعدم الرغبة في تجديد اتفاقية صانع السوق مع شركة الاتصالات الكويتية stc، اعتباراً من 2025/12/31	
The financial effect of the occurring development (if any)		الاثر المالي للتطور الحاصل (ان وجد)	
No financial effect		لا يوجد اثر مالي	
The issuer of this disclosure bears full responsibility for the accuracy, correctness, and completeness of the information contained herein and acknowledges that they have exercised due diligence to avoid any misleading, incorrect, or incomplete information. This is without any liability on the part of the Capital Markets Authority and Boursa Kuwait regarding the contents of this disclosure. Both entities disclaim any responsibility for any damages that may be incurred by any person as a result of the publication of this disclosure, the permission to publish it through their electronic systems or websites, or from the use of this disclosure in any other manner.		يتحمل من أصدر هذا الافصاح كامل المسؤلية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بانه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطلة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤلية على كل من هيئة اسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفى عنهما المسؤلية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الافصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتهما الالكترونية أو موقعهما الالكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح باي طريقة أخرى.	



